
PROTOKÓŁ   NR XXIV.2013 
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu , 

która  odbyła się  w sali konferencyjnej  Urzędu  Miejskiego w 
Tłuszczu w dniu 27 sierpnia  2013 roku.  

 
 

Początek  godz. 15.00 

Zakończenie  godz.  18.10 
 

 

            W Sesji Rady Miejskiej  w Tłuszczu  na stan  14 radnych  uczestniczyło 
14 radnych, co stanowi  100  %  składu radnych. 
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości  
zaproszonych  stanowią załączniki Nr 1, 2, 3 i 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad1.Otwarcia XXIV Sesji  Rady  Miejskiej  w Tłuszczu dokonał 
Przewodniczący  Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając  quorum, w związku  z 
czym obrady i podejmowane  uchwały będą  prawomocne. 
 
Przewodniczący Rady odczytał  porządek obrad. 
 
Ad2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym od  
26 czerwca 2013 r. do dnia 27 sierpnia 2013 r. przedstawił  Burmistrz Tłuszcza 
Paweł Marcin Bednarczyk, według załącznika nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad3. Protokół z XXIII  Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu został przyjęty. 
 
Ad4 . Podjęcie uchwał : 
 

a) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego pn. 
„Chcemy żyć nie tylko istnieć” w ramach Programu Działaj 
Lokalnie 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV.275.2013  w 
sprawie zatwierdzenie do realizacji projektu konkursowego pn.„Chcemy żyć nie 
tylko istnieć” w ramach Programu Działaj Lokalnie, załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 
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b) w sprawie zatwierdzenia projektu konkursowego w ramach 
Resortowego Programu dofinansowania standardów placówek 
wsparcia dziennego w 2013 roku 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr XXIV.276.2013 w 
sprawie zatwierdzenia projektu konkursowego w ramach Resortowego 
Programu dofinansowania standardów placówek wsparcia dziennego w 2013 
roku, załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

c) w sprawie zatwierdzenia do realizacji zadania publicznego w 
ramach Resortowego Programu  dofinansowania standardów 
placówek wsparcia dziennego w 2013 roku.   

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr XXIV.277.2013  w 
sprawie  zatwierdzenia do realizacji zadania publicznego w ramach 
Resortowego Programu  dofinansowania standardów placówek wsparcia 
dziennego w 2013 roku, załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

d) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego pt. 
„Indywidualizacja nauczania – równe szanse dla wszystkich 
uczniów Gminy Tłuszcz” w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 

  
Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV.278.2013 w 
sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego pt. „Indywidualizacja 
nauczania- równe szanse dla wszystkich uczniów Gminy Tłuszcz” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
 

e) w sprawie  przyjęcia zadania Gminy Wołomin w zakresie 
dowożenia osób niepełnosprawnych z terenu Gminy Wołomin. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr XXIV.279.2013 w 
sprawie przyjęcia zadania Gminy Wołomin w zakresie dowożenia osób 
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niepełnosprawnych z terenu Gminy Wołomin, załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 
 

f) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 
2013  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Radny Mirosław Sobczak zgłosił wniosek o: 
 
           - przeniesienie z rezerwy ogólnej 3 000 zł w ramach posiadanej kwoty do  
           zadania poz. 118 zał. 3 dział 921 rozdział 92109 §6050; 
          - z pozycji 31 zał. dział 600 rozdział 60016 § 6050kwoty 1400 zł do  
            zadania  poz. 118 zał. 3 dział 921 rozdział 92109 § 6050; 
          - z pozycji 97 dział 900 rozdział 90015 § 6050 do poz. 114 dział 900  
          rozdział 90095 § 6050 kwoty 20 000 zł; 
         - z pozycji 96 zał. dział 900 rozdział 90015 § 6050 do działu 600 rozdział 
          60016 § 6050 kwoty 30 000 zł i utworzenie zapisu nowego zadania  
         „wykonanie projektu drogi w Szczepanku ( Górki) do drogi powiatowej we  
           Franciszkowie”; 
          - z pozycji 96 zał.  900 rozdział 90015 § 6050 do poz. 107 dział 90  
           rozdział 90015 § 6050 kwoty 3 000 zł; 
          - z pozycji 96 dział 900 rozdział 90015 § 6050 do poz. 118 dział 921  
          rozdział 92109 § 6050 kwoty 4 500 zł i z poz. 96 dział 900 rozdział 90015 
          § 6050 kwoty 2 500 zł do działu 600 rozdział 60014 § 4430 zał. Nr 2 do  
          uchwały i wprowadzenie niezbędnych zmian w stosownych załącznikach i  
          proszę o ich przegłosowanie. Są to zmiany w obrębie niezrealizowanych  
          wydatków na oświetlenia w miejscowości Franciszków, Szczepanek. 
  
Przewodniczący Rady – szkoda że Pan nie przedstawił tego wcześniej na 
Komisjach, jest tego tak dużo, że teraz nie jesteśmy w stanie się tym zająć.  
 
Burmistrz –  zaraz oddam głos Pani Skarbnik, ale z Panem radnym było 
ustalone, że przenosimy  kwotę 3 000 zł na budowę wiejskiego domu  kultury w 
Miąsem i na to była zgoda, natomiast te pozostałe przesunięcia musimy po 
prostu przeanalizować, czy jest taka możliwość, dzisiaj po prostu jesteśmy tym 
zaskoczeni i przed głosowaniem wnioskuję o przerwę. 
 
Pan Waldemar Banaszek, Zastępca Burmistrza – Panie radny, operował Pan 
paragrafami, działami, rozdziałami, chciałbym żeby Pan wyjaśnił Burmistrzowi 
i mieszkańcom z jakich zadań i na jakie zadania te zmiany mają być  i 
uzasadnienie, bo mieszkańcy nie znają paragrafów.  
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Radny Mirosław Sobczak – odczytałem to tak, żeby nie zajęło dużo czasu, 
ewentualnie składam wniosek o 5 lub 10 minutową przerwę, żeby wyjaśnić.  
Zmiany dotyczą  tak jak powiedziałem środków zabezpieczonych  na wykonanie 
oświetlenia  w Szczepanku i Franciszkowie. Te zadania nie będą wykonane, 
wiemy z jakich powodów, nie ma projektów, zostały środki na projekty w tych 
zadaniach, które być może jeszcze zostaną wykonane do końca roku, na pewno 
nie zostaną wykonane zadania . 
 
Przewodniczący Rady – jeśli chodzi o te środki, to one nie były przeznaczone 
tylko na Miąse i Szczepanek. 
 
Radny Mirosław Sobczak – Panie Przewodniczący, ale ja wnioskuję  w obrębie 
tylko tych miejscowości.  
 
Burmistrz – Panie Przewodniczący, proszę o 5 minutową przerwę, ponieważ my 
jako Gmina podpisując umowę mieliśmy zobowiązania  i trzeba to 
przeanalizować, czy możemy w ogóle te pieniądze  ruszyć, dopóki sprawy w 
sądzie się nie zakończą, tak jak to miało miejsce z ulicą Sasanki.  
 
Przewodniczący Rady – ogłaszam 10 minutową przerwę.  
 
Radny Mirosław Sobczak - Panie Burmistrzu, środki na projekty zostają, to są 
tylko środki na realizację. 
 
Po przerwie. 
 
Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy – jeśli chodzi o wniosek złożony przez 
radnego Sobczaka, to: 
- pozycja 1-  przeniesienie z rezerwy ogólnej 3 000 zł na zadanie – budowa 
wiejskiego domu kultury w Miąsem; 
- pozycja 2 – przeniesienie środków  1 400 zł z zadania – wykonanie podziału 
geodezyjnego pod drogę publiczną ulica Dworska w Miąsem, na budowę 
wiejskiego domu kultury w Miąsem;  
- pozycja 3 – dotyczy kwoty 20 000 zł, jest zmniejszenie środków na zadanie – 
budowa oświetlenia w miejscowości Franciszków, a zwiększenie zadania – 
budowa placu zabaw w miejscowości  Franciszków; 
- pozycja 4,5 i 6 dotyczy zadania – budowa oświetlenia w miejscowości 
Szczepanek. Na to zadanie w budżecie do tej pory jest zaplanowane 40 000 zł i 
tutaj Pan radny wnioskował troszeczkę inaczej,  po uzgodnieniach ten podział 
ma wyglądać następująco:  kwota 20 000 zł na nowe zadanie – wykonanie 
projektu drogi w Szczepanku, następnie kwota 3 000 zł na – uzupełnienie 
oświetlenia ulicznego w miejscowości Szczepanek, kwota 4 500 zł na budowę 
wiejskiego domu kultury w Miąsem i kwota 2 500 zł do działu 60014 tj. droga 
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powiatowa na § 4430 to są różne opłaty i składki i kwota 5 000 zł na zadanie 
inwestycyjne – budowa chodnika Jadwinin poz. 23 w załączniku nr 3.  
 
Radny Mirosław Sobczak- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka 
Rado, Drodzy Państwo, te wszystkie zmiany spowodowane są tym, że w dniu 
wczorajszym otrzymaliśmy taką informacje, że zdania które były planowane pt. 
„budowa oświetlenia” w tych miejscowościach nie zostaną zrealizowane z 
przyczyn niezależnych w związku z tym, że firma która podjęła się tego zadania 
nie może wykonać tych projektów i żeby nie było martwego zapisu, 
proponowane są te przeniesienia.  
 
Radna Danuta Opłotna – dlaczego przenosi się kwotę 4 500 zł z oświetlenia 
ulicznego w miejscowości Szczepanek na budowę wiejskiego domu kultury. 
Pamiętam, że na którejś z poprzednich sesji Radny powiedział, że w czynie 
społecznym się buduje wiejski dom kultury. 
 
Radny Sobczak - Pani radna zapraszam, teraz wystosuję oficjalne zaproszenie 
do Pani Radnej. W ubiegłym tygodniu straż wspólnie z mieszkańcami wykonali 
kanalizację w obiekcie i wylali posadzki. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Sobczaka z 
wyjaśnieniami  Pani Skarbnik odnośnie proponowanych zmian w budżecie. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 11 głosach „za” i 3 głosach  „wstrzymujących 
się”  wniosek przyjęła . 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  
     w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy  Tłuszcz na rok 2013  
      z wprowadzonymi zmianami. 
  
Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „ za” i 1 głosie „wstrzymującym się”   
podjęła Uchwałę Nr XXIV.280.2013  w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
Gminy Tłuszcz na rok 2013, załącznik nr 11 do niniejszego protokołu..  
 

g) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr 
XX.213.2012 z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2013-2023 

 
Przewodniczący  Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Pani Skarbnik – tutaj nastąpi zmiana, jeśli chodzi o kwoty wydatków bieżących  
i wydatków majątkowych i na pewno nieznacznie ulegną zmianie wskaźniki. 
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Rada Miejska w Tłuszczu przy 12 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących 
się” podjęła Uchwałę Nr XXIV.281.2013 w sprawie zmiany Uchwały Rady 
Miejskiej w Tłuszczu Nr XX.213.2012 z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2013-2023 wraz z 
poprawką, załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 

h) w sprawie zmiany Uchwały nr XXI.227.2013 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 12 marca 2013 roku w sprawie udzielenia dotacji 
dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Jasienicy  

 
Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV.282.2013 w 
sprawie zmiany Uchwały nr XXI.227.2013 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 
12 marca 2013 roku w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Jasienicy, załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

i) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI.231.2013 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 12 marca 2013 roku w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV.283.2013 w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XXI.231.2013 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 
12 marca 2013 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie, załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

j)  w sprawie zmiany Uchwały nr XXI.232.2013 Rady Miejskiej w  
     Tłuszczu z dnia 12 marca 2013 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki  
     długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  
     Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr XXIV.284.2013 w 
sprawie zmiany Uchwały nr XXI.232.2013 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 
12 marca 2013 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie, załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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k) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI.234.2013 Rady Miejskiej w  
     Tłuszczu z dnia 12 marca 2013 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki   
     długoterminowej z Narodowego  Funduszu Ochrony  
     Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV.285.2013 w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XXI.234.2013 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 
12 marca 2013 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki  długoterminowej z 
Narodowego  Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie, załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

l) w sprawie zmiany Uchwały nr XXI.236.2013 Rady Miejskiej w  
     Tłuszczu z dnia 12 marca 2013 r. w sprawie przekazania środków  
      finansowych dla Policji  
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV.286.2013 w 
sprawie zmiany Uchwały nr XXI.236.2013 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 
12 marca 2013 r. w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 
          ł)  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII.270.2013 Rady Miejskiej w  
              Tłuszczu z dnia 25 czerwca 2013 roku w sprawie zaciągnięcia  
              pożyczki długoterminowej Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  
              Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła Uchwałę Nr XXIV.287.2013 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXIII.270.2013 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 25 czerwca 2013 roku w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, załącznik 18 do 
niniejszego protokołu. 
 

m) w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w  
     Chrzęsnem  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV.288.2013  
w sprawie udzielenia dotacji Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem, 
załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

n) w sprawie przyjęcia przez Gminę Tłuszcz zadania Gminy 
Poświętne w zakresie utrzymania zieleni w pasie dróg w granicach 
administracyjnych Gminy Poświętne 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr XXIV.289.2013  
w sprawie przyjęcia przez Gminę Tłuszcz zadania Gminy Poświętne w zakresie 
utrzymania zieleni w pasie dróg w granicach administracyjnych Gminy 
Poświętne, załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 

o) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Jasienia 
( Obszar I, Obszar II, Obszar III, Obszar IV)  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr XXIV.290.2013  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części miejscowości Jasienia ( Obszar I, Obszar II, Obszar 
III, Obszar IV ), załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 

p) w sprawie porozumienia dotyczącego wspólnego przeprowadzenia 
i udzielenia  zamówienia publicznego na dostawę energii 
elektrycznej pomiędzy gmina Tłuszcz, gmina Strychówka, gmina 
Klombów  i gmina Jadów. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIV.291.2013  
w sprawie porozumienia dotyczącego wspólnego przeprowadzenia i udzielenia  
zamówienia publicznego na dostawę energii elektrycznej pomiędzy gminą 
Tłuszcz, gminą Strachówka, gminą Klembów  i gminą Jadów, załącznik nr 22 
do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad5. Interpelacje radnych, odpowiedzi na interpelacje. 
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Radna Danuta Opłotna – kiedy rozpoczną się prace związane z budową 
chodnika na ulicy Centralnej w Jasienicy i jak wygląda współpraca z Powiatem 
odnośnie pracy koparki, aby wesprzeć mieszkańców przy czyszczeniu rowów.  
Trudno jest mówić ludziom żeby dbali i konserwowali rowy przy swoich 
posesjach, jeśli nie ma działań wspierających ze strony gminy.   
 
Burmistrz – we wrześniu Wykonawca rozpocznie prace na ulicy Centralnej. 
Jeśli chodzi o koparkę ze Starostwa, to można zgodnie z harmonogramem ją 
wykorzystać, jeśli zabezpieczymy środki na jej wykorzystanie i będzie spisane 
porozumienie z Powiatem. Na dzień dzisiejszy takiego porozumienia nie ma.  
Pan Radny Sobczak w jednym ze swych  przesunięć zabezpiecza  środki na to, 
żeby ta koparka w przyszłości mogła być wykorzystana.  
Aby wesprzeć mieszkańców wykorzystywana jest koparka, która została 
zakupiona w ubiegłym roku w ZGKiM. Dodatkowo dotujemy  kwota 50 000 zł 
Spółkę Wodną i zdaję sobie sprawę, że nie możemy w ten sposób zabezpieczyć 
wszystkich potrzeb mieszkańców, ale robimy tyle, na co wystarczy tych 
środków. Natomiast jest na sali Prezes Spółki Wodnej i może powiedzieć, ilu 
mieszkańców z 3 000 Jasienicy wpłaciło składki na rzecz Spółki Wodnej.  
W ramach współpracy jeden z przedsiębiorców przy ulicy Nowej nieodpłatnie 
oczyścił część rów i wydaje mi się, że taka współpraca z lokalnymi 
przedsiębiorcami jest możliwa.  
Korzystając z okazji że jestem przy głosie, chciałbym zaprosić w porozumieniu 
z Radnym Mikiciukiem  Pana Komendanta Komisariatu Policji w Tłuszczu, na 
posiedzenie Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska w dniu 12 września 
2013 roku godzina 9.00 w związku z apelem radnego Wójcika, aby Burmistrz 
zaprowadził porządek przy sklepie w Chrzęsnem.  
Rozmawialiśmy z właścicielem sklepu który mówi, że nie jest w stanie 
zapanować na tym mieszkańcami, którzy przesiadują przy tym sklepie. Tak 
naprawdę w tym sklepie można kupić piwo, natomiast mieszkańcy zaopatrują 
się w alkohol w innych punktach i sprawa będzie dotyczyła tego, żeby zająć się 
tymi nielegalnymi punktami sprzedaży.   
 
Radny Tadeusz Sasin- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowna 
Rado, mieszkańcy mojego osiedla proszą o udrożnienie dwóch przepustów przy 
przejeździe kolejowym, po jednej i po drugiej stronie.  
Druga interpelacja – zabrana jest część parkingu przy trafo na ulicy Batorego 
koło przejazdu kolejowego. Mieszkańcy nie mają gdzie stawiać samochodów, 
Policja przepędza, czy nie można wydzierżawić terenu od Kolei  przy 
przejeździe na wprost targowicy, a jeżeli nie to za zgodą Kolei wykosić go i 
udostępnić  mieszkańcom na parkowanie samochodów. Proszę o owoce 
pertraktacje z Koleją.  
 



 10 

Burmistrz – istniejące przepusty w miarę możliwości będziemy się starali 
udrożnić jeśli są zapchane, natomiast jeżeli Pan radny proponuje budowę 
nowych przepustów, to niestety są to wydatki inwestycyjne, muszą być zapisane 
w budżecie i mieć stosowne decyzje i pozwolenia.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski – Panie Burmistrzu, ulicami osiedla Kolejowa 
jeździ bardzo dużo samochodów ciężarowych z bardzo dużymi i ciężkimi 
ładunkami  i te samochody niszczą jezdnie. Czy Pan Burmistrz może zadziałać, 
żeby ewentualnie sprawdzić tonaż, względnie coś spowodować, żeby nie 
niszczyły jezdni.  
 
Burmistrz – mieszkańcy już mnie o tym informowali. Wczoraj spotkałem się z 
właścicielem i dzierżawcą, oni z rampy przewozili węgiel i te skargi dotyczyły 
tej firmy. Zostało to ustalone, że nie będą jeździć przez osiedle, tylko będą 
zjeżdżać z rampy i do ulicy Zaściankowej będą przejeżdżać koło Zakładów. 
Natomiast ja jako Burmistrz ani oni jako osoby zainteresowane rozładunkiem  
nie mają  wpływu  na to, co się dzieje na rampie, jest ona cała wysypana 
tłuczniem, który będzie używany do modernizacji linii kolejowej do Wyszkowa. 
Na końcu rampy wyładowywane są z TIR-ów podkłady i my na to nie mamy 
wpływu, możemy tylko uczulać kierowców, żeby nie jeździli  uliczkami 
prostopadłymi do torów. Nasze firmy będą oszczędzały drogi osiedlowe, które i 
tak są już słabe.  
 
Radny  Robert Szydlik – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie 
Burmistrzu, na ostatniej Sesji była mowa o tym mostku, który był pomiędzy 
Tłuszczem a Jasienicą. Mieszkańcy zgłaszali do mnie, że ten mostek który był 
podmyty, ostatnio został gdzieś zabrany i wywieziony. Przez kilkadziesiąt lat 
służył mieszkańcom, wiem że nie było dokumentacji na istnienie tego obiektu, 
ale to dla mnie nie jest argument, żeby tego mostku nie było, przecież 
mieszkańcy Borek i Jasienicy mają po drugiej stronie  pola uprawne.  
 
Burmistrz – byli u mnie z interwencją mieszkańcy osiedla Borki. My jako 
Gmina nie mieliśmy nic wspólnego z rozbiórką tej kładki, nie finansowaliśmy 
tej rozbiórki, odbyło się to na zlecenie  Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i 
Urządzeń Wodnych w Warszawie ze względów bezpieczeństwa.  Mamy 
informacje, że taki obiekt jest już projektowany i będą go budować w tym 
samym miejscu. Jednocześnie chciałbym zwrócić się z prośbą do Sołtysa obrębu 
Sołectw Dzięcioły, Kury  i dalej w górę rzeki Cienkiej, o zmobilizowanie 
mieszkańców do  usuwanie drzew w miarę możliwości wzdłuż rzeki z tego 
względu, że w najbliższych dniach będzie przeprowadzony przetarg i będzie 
wyłoniony Wykonawca na czyszczenie rzeki Cienkiej.       
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Radny Mirosław Szczotka – można było zmodernizować ten most a nie  
rozebrać, przecież rolnicy mają tam pola uprawne i jak mają teraz dojechać, 
przez Tłuszcz. 
 
Burmistrz – Panie Radny, niepotrzebnie Pan się na mnie złości, to nie ja 
powinienem być adresatem tych uwag. 
 
Radny Włodzimierz Fydryszek – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie 
Burmistrzu, chyba nadszedł już czas żeby rozebrać  budynek strażnicy  na ulicy 
Kraszewskiego i chciałbym się dowiedzieć w imieniu również mieszkańców, 
jakie zostały poczynione kroki odnośnie rozbiórki budynku drewnianego na 
rogu ulicy Sienkiewicza i Mickiewicza i znalezienia lokali zastępczych dla 
obecnych lokatorów, gdyz stan techniczny budynku komunalnego zagraża 
bezpieczeństwu.    
Trzecia sprawa dotyczy wieży ciśnień, o której wielokrotnie pisała prasa, że jest 
to jeden z obiektów zabytkowych. W ubiegłym roku wieża skończyła 100 lat i 
niestety ulega dewastacji i dlatego stawiam  wniosek, abyśmy wspólnie z Radą i 
z Panem Burmistrzem przedyskutowali sprawę przejęcia tej wieży przez Gminę. 
Kręcą się tutaj różni ludzie  za kupnem  i może się okazać, że nie będziemy 
mieli wpływu na to, co się z tą wieżą stanie.    
 
Burmistrz – odnośnie strażnicy musimy zabezpieczyć środki na rozbiórkę i w 
międzyczasie uzyskać pozwolenie na rozbiórkę.  
Odnośnie budynku komunalnego wiedzę w tym temacie ma Dyrektor ZGKiM w 
Tłuszczu, ponieważ zakład zajmuje się mieszkaniami i tymi lokalami gminnymi.  
Zapotrzebowanie osób nie na tyle bogatych, żeby same zabezpieczyły sobie 
mieszkania jest bardzo duże i czasami zdarza się tak, że sytuacja rodzinna 
zmusza pewne osoby do tego, żeby zamieszkały w tych lokalach. W miarę 
możliwości ci mieszkańcy z budynku przy ulicy Mickiewicza są przenoszeni. 
Jeżeli chodzi o wieżę ciśnień, to uczestniczyliśmy w rozmowach z Koleją i 
ostatnie stanowisko kiedy występowałem również o pawilony które znajdują się  
przy ulicy Warszawskiej i cmentarzyk, że jesteśmy zainteresowani przejęciem, 
odpowiedzieli że oczywiście ale dopiero po dokonaniu budowy stacji kolejowej    
w Tłuszczu i w chwili zrealizowania tej inwestycji. 
W czwartek będę w oddziale nieruchomości i mogę złożyć takie pismo, że 
wstępnie jesteśmy zainteresowani przejęciem tego terenu łącznie z wieżą ciśnień 
i jeżeli będzie to możliwe, to przekażę Państwu relacje z tych rozmów z Koleją.  
Na dzień dzisiejszy z terenów kolejowych staram się przejąć dworzec 
nieodpłatnie, ulice Wileńską i parking przed dworcem. My Kolei byśmy w 
gotówce nie płacili tylko te obciążenia byłyby naliczone w formie podatku od 
nieruchomości i ustaliliśmy stawkę  7 zł za m kw w rozliczeniu. 
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Radny Dariusz Kur – kiedyś były starania odnośnie przejęcia dworca w 
Jarzębiej Łące i  co ze stanem prawnym drogi dojazdowej oraz z wykoszeniem 
boiska. 
 
Burmistrz – dzisiaj podpisywałem opinię do podziału  tej nieruchomości w 
Jarzębiej Łące z wydzieleniem tego budynku i tej drogi i wysłane zostały 
dokumenty do Kolei, żeby dalej ten podział był realizowany.  
Odnośnie wykoszenia, będziemy się starli wykonać te prace przy udziale 
ZGKiM i naszych pracowników. Radny Sobczak zgłaszał też do wykoszenia 
boisko przy szkole w Miąsem.  
 
Ad 6. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Pani Regina Perkowska – mieszkanka Jasienica -Górki zadała Burmistrzowi 
następujące pytania:  
1. likwidacja obiektów na stadionie miejskim w Tłuszczu to kwota 250 000 zł 
plus odsetki,  jaka jest wysokość tych odsetek i jaki jest powód ich naliczenia;  
2. jakie straty poniosła gmina w ciągu 16 lat płacąc za prąd budowlany na 
stadionie miejskim; 
3. szumna nazwa wiejskiego domu kultury w Miąsem jest dlatego zdaniem Pana 
radnego Sobczaka, aby uzyskać duże dofinansowanie na tą inwestycję.  
Czy wniosek o takie lub inne dofinansowanie został ustalony, czy ta budowa 
została już dofinansowana, czy zostały przekazane środki i w jakiej wysokości. 
4. Panie Burmistrzu, na poprzedniej sesji zadałam kilka pytań odnośnie 
inwestycji w Miąsem, oczekuję odpowiedzi.  
 
Burmistrz – odnośnie opłaty legalizacyjnej stadionu miejskiego, to Powiatowy 
Inspektor Nadzoru Budowlanego naliczył opłatę w wysokości 250 000 zł . Do 
tej kwoty należy doliczyć jeszcze  projekt, który został wykonany przed do 
wydaniem decyzji legalizacyjnej i zaakceptowany przez Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego. Zwracałem się do Wojewody o to, żeby ta 
opłatę rozłożył nam na raty bądź umorzył. Kwota odsetek jest około 1 000 zł 
była naliczona przez Wojewodę od opłaty legalizacyjnej i powstały w związku z 
okresem, w jakim Wojewoda odpowiadał na mój wniosek o umorzenie opłaty 
lub rozłożenie na raty. 
Jeżeli chodzi o wiejski dom kultury, to na dzień dzisiejszy Gmina Tłuszcz nie 
składała żadnego wniosku na dofinansowanie tej inwestycji w czasie trwania 
mojej kadencji. Uznaliśmy z radnymi, że są ważniejsze cele. W tym naborze 
został złożony wniosek na budowę boiska przy szkole w Mokrej Wsi i uzyskał 
dofinansowanie. Składaliśmy wnioski na dofinansowanie małych projektów 
budowy placów zabaw w kilku miejscowościach, niestety nasze wnioski nie 
zostały wysoko ocenione i dofinansowania nie otrzymaliśmy.  
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Jeżeli chodzi o sam wiejski dom kultury, to spotkaliśmy się z właścicielem 
działki obok i ustaliliśmy, że  podziałem geodezyjnym wspólnie te działki 
odgrodzimy. Koszty wykonania ogrodzenia będą podzielone pół na pół. W 
najbliższym czasie będziemy się starać  to ogrodzenie wykonać tak, żeby każdy 
miał swój wjazd. 
 
Pani Perkowska – pytanie było jeszcze takie, kto prowadził nadzór nad 
materiałami budowlanymi i jakim prawe osoba postronna miała klucz do bramy 
wjazdowej na działkę gminną.  
 
Burmistrz  - kluczem na teren gminny dysponuje OSP w Miąsem i osoby które 
są w OSP mają prawo otworzyć tą bramę.    
 
Pani Perkowska- mnie nie chodzi o strażaków, tylko o osobę, która  po 
sąsiedzku buduje swój budynek i przejeżdża przez nasza działkę korzystając z 
tej bramy i otwierając tą furtkę. Ten Pan też podobno jest strażakiem, to nie 
ważne, ale buduje prywatny budynek. 
 
Burmistrz - żadnych kłopotów i nieporozumień nie było i wydaje mi się, że 
może nie do tej tylko jeszcze kolejnej sesji to ogrodzenie będzie wybudowane i 
nie będzie żadnych nieporozumień.  
 
Pan Dobosz, mieszkaniec podziękował  Burmistrzowi za poświęcony czas na 
zorganizowanie spotkania z Panem Dembińskim, ale to spotkanie nie przyniosło 
większych efektów   
 
Przewodniczący Rady przerwał wypowiedź Pana Dobosz mówiąc -  „od kilku 
lat przychodzi Pan na sesje w tej samej sprawie, chciał Pan żeby zorganizować 
spotkanie, spotkanie zostało zorganizowane, był Pan później podziękować”…,  
 
Pan Dobosz- „Panie Gajcy, ja Panu nie przerywałem. Chcę Panu powiedzieć, że 
wczoraj byłem u Pana Starosty i też rozmawialiśmy na ten temat, chociaż 
godziny przyjęć ma od 15.00 do 17.00 to przyjął  mnie o godzinie 12.00.  Nie 
jest to prywatna sprawa, ponieważ radny jest przedstawicielem publicznym i 
powinien odpowiedzieć na te pytania”. 
 
Przewodniczący Rady – ale nie w tej sprawie. 
  
Wytworzyła się dyskusja i Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach.  
 
Pan Pasik Adrian Sołtys wsi Szczepanek zwrócił się do radnego Sobczaka z 
zapytaniami: 
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1. dlaczego kwotę 4 5000 zł z oświetlenia w Szczepanku, przeniósł Pan na 
wiejski dom kultury w Miąsem, skoro wczoraj w rozmowie telefonicznej Pan 
obiecał, że to wszystko co zostanie po projekcie na drogę gminną, zostanie 
przeznaczone na plac zabaw, 
2.  Panie radny mówił Pan, że wszystkie pieniążki są przeznaczane na wiejski 
dom kultury i na strażnicę w Miąsem, nie wiem ile czasu ma Pan wóz strażacki 
2 - 3 lata, ile miał Pan interwencji. 
 
Radny Sobczak – Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. Pan Sołtysw błędzie, nie  
4 5000 zł  tylko 9 000 zł z czego 4 500 zł przeznaczone jest na wiejski dom 
kultury z remizą strażacką i na wniosek Burmistrza 5 000 zł jest na uzupełnienie 
budowy chodnika w Jadwininie.  
Odnośnie ilości akcji jeśli jest Pan zainteresowany, odsyłam do Prezesa OSP, 
ewentualnie  do Pan Jarosława Stryjka w Urzędzie, który zajmuje się strażami. 
Czy są jeszcze jakieś pytania. 
 
Sołtys  – chodzi mi o te 4 500 zł, dlaczego Pan je przeniósł, skoro wczoraj Pan 
mówił, że będzie na plac zabaw. Czemu Pan wszystkie wolne środki pompuje w 
wiejski dom kultury. 
 
Radny Sobczak – Panie Sołtysie, nie pompuję wszystkich wolnych środków, jak 
Pan słyszał są też na inne  inwestycje, a te 4 500 zł są to środki o które 
wnioskowała tak nieoficjalnie Pani Perkowska w związku z pytaniami o 
ogrodzenie. 
 
Radny Robert Szydlik – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, jak przysłuchuję 
się tym dyskusjom o wiejskim domu kultury, to nie mogę się powstrzymać. 
Wynajmijmy jakiś autokar albo niech poszczególni mieszkańcy sami się 
przejadą i zobaczą jak to tam wygląda. Byłem, widziałem i powiem tak, nazwa 
jak nazwa, dzisiaj okazuje się  bardzo niefortunna, ale jeśli chodzi o sam obiekt,  
to powiem że większy i lepszy wiejski dom kultury funkcjonuje w Dzięciołach, 
tam też jest strażnica i świetlica. Jak porównać te dwa obiekty, to one się niczym 
od siebie nie różnią. W Dzięciołach działa to dobrze, dzieciaki mają gdzie 
przyjść, strażacy mają gdzie  stawiać  wóz. Nie czepiajmy się tej nazwy, każdy 
może tam pojechać i zobaczyć jak wygląda, Panie Sołtysie ja podejrzewam, że z 
tego obiektu będą korzystać nie tylko mieszkańcy z Miąsego, ale i okolicznych 
wiosek. W Dzięciołach do świetlicy przychodzą dzieciaki z okolicznych wiosek 
i nikomu to nie przeszkadza. Jeśli chodzi o wolne środki, to nie wiem czy to jest 
pompowanie tych pieniędzy, bo tam idą niewielkie środki. Jeśli wezmą 4 500 zł 
czy 9 000 zł raz lub 2 razy w roku, to chyba nie mamy wątpliwości wiedząc, że 
dzisiaj budowanie czegokolwiek  kosztuje, że może kupią jakieś  materiały to 
dobrze, na pewno będą chcieli to zrobić własnymi rękami, Czy to są strażacy 
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czy mieszkańcy, ja już nie pytam kto to robił, ale za takie pieniądze wielkiej 
budowy się nie wykona.  
 
Sołtys  -  Panie radny, jeśli Pan radny Sobczak  kilku razy w roku przesunie 
takie środki z kilku  wiosek  które ma pod sobą, to jednak sumka się uzbiera. My 
jesteśmy zapominani, bo co ja jestem na kresach naszej gminy.  
Odkąd jest radnym, niewiele inwestycji dokonał u nas w wiosce.     
  
Sołtys ze Stasinowa Jerzy Więch – Panie Burmistrzu, prawdopodobnie 
drogowiec zlecił Wykonawcy wykonanie przepustu, a kto ma usunąć drzewa 
przy tym przepuście na prywatnych działkach. 
 
Burmistrz -   Panie Sołtysie, ja nie znam wszystkich umów, dlatego muszę to 
sprawdzić.  
 
Sołtys Więch – drugie pytanie, kto będzie płacił za remont  mostu który zabrała 
woda. Dwa razy płacić  za jeden przepust.  
 
Radny Sobczak -Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, ja w 
innej kwestii, mam pytanie do Pana Burmistrza: nie tak dawno dyrektor  CKSiR 
Henryk Wysoki za wiedzą władz w ubiegłym roku wypłacił sobie i osobom 
nagrody, nie zważając na to, że w budżecie CKSiR zabrakło 150 000 zł, po 
czym trzeba było zwolnić pracowników, bo nie było na wynagrodzenia.  
Panie Burmistrzu, ja uważam, że to jest arogancja władzy. Teraz nie zważając 
prawie na  50% zadłużenie, koszt samej  obsługi długu kosztuje ponad milion 
złotych. Proszę Państwa, wyobraźcie sobie, co za to można zrobić, ale stać nas, 
Gmina jest bogata, władza wypłaca sobie kilkunasto tysięczne nagrody. 
W sumie około 60 000 zł zostało wypłacone, pytam za co, spektakularnych 
osiągnięć nie zauważyłem, chyba  że koleżanki i koledzy. Za te nagrody można 
by było wybudować około 600 metrów chodnika, ale  przepadło. Czy to jest 
działanie w myśl zasady TKM, nie będę rozwijał, proszę się  domyśleć, albo jak 
kto woli zgodnie z hasłem, „by żyło się lepiej”. Niektórym naprawdę będzie się 
żyło lepiej po otrzymaniu takich środków.   
Kolejna sprawa. Jak długo pracownicy podlegli Panu, będą mieli wyższe 
wynagrodzenia, co niektórzy  jeszcze je ukrywają jakby nie wiedzieli, po co 
ustawodawca wprowadził oświadczenia majątkowe, nie będę pokazywał 
palcem. To są publiczne pieniądze Szanowni Państwo, podatnicy mają prawo 
wiedzieć, ile nas kosztuje władza, i taką wiedzę powinni posiąść z dokumentów, 
a nie z jakiś przedruków gazetowych. Po to są oświadczenia, żeby były 
wypełniane rzetelnie. Domyślam, się, że osoba która odbierała to oświadczenie 
nierzetelnie wypełnione, to przeoczyła. Czy to jest właściwe postępowanie, 
pozostawiam do oceny wszystkim. 
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Kolejna sprawa Panie Burmistrzu, stać nas było na zatrudnienie byłej 
przewodniczącej komisji rewizyjnej w Klembowie w roli doradcy, stać nas było 
na zatrudnienia  przewodniczącej rady  gminy Klembów do bliżej 
nieokreślonych czynności, stać nas na zatrudnianie dwóch prawników, a nie stać 
nas na zatrudnienie osoby, która w sposób skuteczny  mogłaby się ubiegać o 
zwrot podatku VAT, skoro nie jest realizowana umowa z Deloitte. Czy 
będziemy dreptać w miejscu, aż minie możliwość ubiegania się o zwrot tego 
VAT-u aż wszystko przepadnie, wiemy że to była znaczna kwota, mowa była o 
6 milionach, potem 3 milionach, ostatecznie kwota była zniżona do m 1,5 
miliona . 
 
Burmistrz – tak na szybko, ponieważ Pan się przygotował, ja nie ma Pana pytań 
odpowiem w ten sposób: do żadnego oświadczenia majątkowego ani Urząd 
Skarbowy, ani  Wojewoda nie miał zastrzeżeń i sugerowanie, że są źle 
wypełnione, w mojej ocenie jest lekkim nadużyciem. Natomiast bardzo dużym 
nadużyciem jest to, że Pan tak naprawdę nie widzi tego co się dzieje wokół, 
wydaje mi się, że musi się Pan wybrać do okulisty. Może to jest niegrzeczne, ale 
jeżeli Pan naprawdę nie widzi tego co się dzieje, to naprawdę Pan tego nie chce 
zauważyć, być może niedługo Pan się o coś potknie, i dopiero zwróci na to 
uwagę.  Jeżeli chodzi o nagrody, czy to pracowników którzy składają 
oświadczenia majątkowe, czy zwykłych pracowników, decyduje o tym 
Burmistrz. Mamy w budżecie gminy zabezpieczone na pensje i na nagrody i z 
tej części budżetu są one wypłacane. Naprawdę uważam, że za ciężko wykonaną 
pracę pracownikom należą się nagrody, czy to jest , Skarbnik, Zastępca, czy 
szeregowy pracownik, jeżeli dobrze wykonuje swoją pracę, powinien 
otrzymywać godziwe wynagrodzenie. Mieszkańcom zostawmy do oceny, czy to  
jest dużo, czy mało. Mieszkańcom też pozostawię to, czy naprawdę nic się nie 
dzieje, czy widać efekty naszej wspólnej ciężkiej pracy.  
 
Radny Sobczak – skoro tak dobrze wydajemy te środki Panie Burmistrzu, to czy 
przy 15%  bezrobociu  w naszej gminie, dlaczego osoby bezrobotne nie 
roznosiły książeczek opłat, tylko to zadanie powierzono Pani Perkowskiej. Jak 
wiemy bezrobocie jest u nas 15 % .,Szanowni Państwo, są  bezrobotni studenci, 
osoby wykształcone, odpowiedzialne,  którym takie zadanie można było zlecić. 
Nie wiadomo czemu takie zadanie zostało zlecone Pani Perkowskiej, ale 
możemy się tylko domyśleć.  
 
Pani  Regina Perkowska – Panie Burmistrzu, ja przepraszam bardzo Państwa, 
bez wywołania do odpowiedzi oświadczam Panu Sobczakowi i wszystkim 
Państwu, pozywam Pana do sądu pod przysięgą orła i na tej sali w obecności 
wszystkich Państwa. Rozniosłam książeczki na swoim osiedlu dokładnie 146, 
nie spisałam żadnej umowy- zlecenia z gminą, rozniosłam to jako wolontariusz 
Panie Sobczak, bezczelny, jako wolontariusz bez jednej złotówki dla dobra 
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swoich mieszkańców. Proszę mnie nie oczerniać, pozywam Pana do sądu, aż ty 
chamie.    
 
Pan Leszek Banaszek, przewodniczący spółki wodnej, sołtys wsi Franciszków-  
była poruszana sprawa przez Panią radną  spółki wodnej, dogadaliśmy się, 
ustaliliśmy o co chodzi. Na wiosnę składaliśmy na ręce przewodniczącego takie 
pismo ze spółki wodnej o pomoc, żeby radni zadeklarowali jakaś małą kwotę, 
żeby przekazać na rzecz spółki wodnej. W prasie później dowiedzieliśmy się z 
wypowiedzi radnych, że to było pod publiczkę, że te pieniądze idą dla członków 
spółki. Są sprawozdania finansowe z ubiegłego roku, będą z tego roku, żaden z 
członków spółki wodnej nie wziął ani złotówki. Może byście Państwo Radni 
pokazali mieszkańcom, że chcecie dbać o naszą gminę i wspomogli trochę 
spółkę wodną, bo jak tak dalej pójdzie może niektórym zależy na tym, żeby ta 
spółka wodna przestała istnieć. Codziennie odbieram po kilka prywatnych 
telefonów, bo ludzie żyją w trudnych warunkach, że ich zalewa, a każdy grosz 
dla spółki wodnej jest bardzo cenny. 
 
Przewodniczący Rady -  Panie Prezesie, tak występowaliście o takie 
dofinansowanie. Po pierwsze otrzymaliście dofinansowanie z budżetu  gminy, a 
czy poza tym uzyskaliście jakieś inne środki nie wiem.  
 
Pan Leszek Banaszek – Panie Przewodniczący w ubiegłym roku na 28 zebrań 
sołeckich, może nie byliśmy na jednym zebraniu, a odpowiedź ludzka jest taka, 
że w tym roku zapisało się do spółki 6 osób, a wpłaty dokonało 4 osoby, takie 
jest zainteresowanie mieszkańców. Może pokażcie tym mieszkańcom jako 
władza, że wam też chodzi o dobro mieszkańców.  
 
Radny Mirosław Sobczak – dlaczego spółka nie korzysta z koparki powiatowej, 
nie składała  wniosku o to, żeby można było wykorzystać ją. Z tego co wiem 
wszystkie gminy korzystają, nasza Gmina ani spółka wodna nie wnioskowała o 
tą koparkę. Z informacji jakie otrzymałem, praca koparki za 1 metr bieżący 
wykonanego rowu, to przedział od 2 do 5 zł i tu może być odpowiedź na Pana 
pytanie, odnośnie zainteresowania, zapisywania.  
Po drugie, kto oczyszczał odnogę rzeki Cienkiej z Tłuszcza do Miąsego, proszę 
o podanie firmy z adresem, bo takiego wykonawcę trzeba rozsławić, bo takiego 
dziadostwa za przeproszeniem to jeszcze nie widziałem, tak wykonanej roboty. 
To mówią również mieszkańcy, mało tego, gdyby nie było dobrego zamknięcie 
w koparce, to by na posesjach  zrobili krzywdę operatorowi, który się zamknął.  
Czy to zadanie jest zakończone i rozliczone i kto odbierał to zadanie.  
 
Pan Leszek Banaszek – czy mogę odpowiedzieć na piśmie.  
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Przewodniczący Rady – podobna sytuacja jest na rowie w Chrzęsnem, o 
odpowiedź w tej sprawie Panie Prezesie również poproszę.  
 
Pani Janina Napiórkowska,  mieszkanka Tłuszcza - Szanowni Panowie 
Burmistrzowie, Szanowna Rado,  kto nadzorował i odbierał rów od Krusza do 
ulicy Norwida, bo mnie się wydaje że lepiej by to zrobił człowiek, który nie ma 
pojęcia, a robił to chyba fachowiec, woda przecież nie poleci pod górkę. 
Druga sprawa, oczyszczanie ulic, do kogo to należy i kto za to odpowiada, przy 
krawężnikach leżą hałdy piasku. 
Kolejna sprawa, koszenie. Proszę  Państwa,  takiego bałaganu jeszcze nie 
mieliśmy.  W ciągu lata nawet raz nie są koszone państwowe  miejsca, które 
należą do Urzędu Miasta, chwasty mają po 2 metry, to jest wstyd dla gminy. 
 
Radny Włodzimierz Malinowski – Panie Burmistrzu, czterokrotnie zgłaszałem, 
że rów na ulicy Nowej jest zarośnięty i do tej pory nic tam nie zrobiono. Piąty 
raz już zgłaszam.  
 
Pan Dobosz, mieszkaniec – czy nie mógłby powstać zdrój uliczny na osiedl 
Długa dla mieszkańców, którzy mają złą wodę.  
 
Burmistrz – na osiedlu Długa prace związane z budową wodociągu  jeszcze 
trwają, każdy z mieszkańców będzie miał możliwość przyłączenia się do nowo 
wybudowanego wodociągu i mam nadzieję, że wszyscy mieszkańcy z tego 
skorzystają, nie ma przeszkód żeby takie powstały, ale w chwili obecnej nie ma  
infrastruktury żeby to wybudować, natomiast po wybudowaniu, po wszystkich 
odbiorach  będzie to możliwe.  
 
Radny Henryk Wójcik –Szanowni Radni, Szanowny Panie Burmistrzu, co 
możemy zrobić w sprawie barierek przy zbiorniku wodnym w Chrzęsnem, 
ponieważ ostatnio nie mogę zastać radnych powiatowych, może Pan mi 
odpowie.      
Druga sprawa dotyczy ołowiu w wodzie w Chrzęsnem. Obiecał Pan ostatnio, że 
będzie czynił możliwości pozyskiwania środków na wykonanie wodociągu. Nie 
chciałbym, żeby cierpiały dzieci i proszę Przewodniczącego Komisji Zdrowia, 
żeby się tym tematem zainteresował.  
Kolejna rzecz, na drodze powiatowej za Kościołem miał być remont przepustu, 
do dnia dzisiejszego nic nie jest zrobione.  
Wykonałem telefon do Pan Dembińskiego i Pana Czarnogórskiego i otrzymałem 
odpowiedź, że  tam w drogówce jest bardzo duży bałagan i sami nie wiedzą co 
się dzieje. Może byśmy się wybrali do Pana Starosty. 
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Burmistrz – jeżeli chodzi o wyjazd do Pana Starosty, możemy razem się  tam 
udać, faktycznie w ostatnim czasie zmienił się po raz kolejny naczelnik  
wydziału. 
Jeżeli chodzi o wodociąg, to każda miejscowość potrzebuje sieci i znalezienie  
w jednym czasie dla wszystkich pieniążków Chrzęstne to jeszcze tak, żeby była 
zgoda w Radzie i żeby wszyscy albo przynajmniej większość zagłosowała, jest 
trudne. Ja nie ukrywam tego, że znalezienie dzisiaj tych pieniędzy na Chrzęsne 
dodatkowo na  tą ulicę jest bardzo trudne i nie wiem czy nam się uda teraz to 
zrobić. 
Wracając do barierki, temat może zostać poruszony  również na spotkaniu z 
Panem Starostą  i do tego można dorzucić wiele innych tematów np. remont 
przepustów w Dzięciołach. 
 
Sławomir Walaśkiewicz, Sołtys wsi Rysie – co z nielegalnym wysypiskiem 
śmieci w Rysiu. 
 
Burmistrz – mam przy sobie dokumentację, występowaliśmy do  firmę która to 
wywiozła i przekazała  ten odpad właścicielowi i niestety ale będziemy musieli 
po raz kolejny w to angażować policję. Pisma przygotuję i będzie można się 
zapoznać.  
 
Radna Opłatna – takie sprostowanie Panie Burmistrzu, mieszkaniec który prosił 
o pogłębienie rowu mieszka przy  drodze gminnej przy ulicy Lipowej w 
Jasienicy. Przy ulewnych deszczach woda stoi na ulicy i  przy chodniku, nie 
wiem czy  jest to zadanie dla spółki wodnej.  
 
Burmistrz – też małe sprostowanie, przy drogach gminnych też możemy i 
powinniśmy wykonywać udrożnienie rowu, tylko nie ukrywajmy tego, trzeba 
zabezpieczać środki. Każdy wymaga od Burmistrza żeby wszystko zrobić, tylko 
tych środków w budżecie na dany cel nie ma i trzeba też powiedzieć 
mieszkańcowi, że w chwili obecnej na ta prace pieniędzy nie ma, że takie 
problemy będziemy się starali na przyszły rok rozwiązywać. 
 
Przewodniczący Rady odczytał oświadczenie   Zarządu Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Miąsem w związku z pomówieniami i wysuwanymi daleko idącymi  
wnioskami na sesji 25 czerwca 2013 r. przez Panią Reginę Perkowską w 
stosunku do inwestora sąsiadującego  z działką gminną, a będącego od 2006 
roku członkiem Ochotniczej Straży Pożarnej w Miąsem.    
Pismo stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
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Ad 7. Zamknięcia obrad XXIV  Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 
Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu . 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Załączniki do protokołu są do wglądu w pokoju 38 ( biuro obsługi rady ). 
 
Protokółowała: Bożena Brzozowska   

 
 
 
 
 
 
 
 


